
Bilaga 4 
 
Vägsamfälligheten 
 
Motion angående farthinder 
 
 
Hej. 
Önskas farthinder på vägen vid hus 3; hus 5; hus 22. Många kör väldigt fort. 
Varit några tillbud, så nu är det dags att fixa farthinder. 
Det kanske behövs farthinder även på övre området? 
Med vänlig hälsning 
Kaj Lindström Hus 22  mobil:072-2490081 
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Styrelsens svar på motion angående farthinder 
 
Kaj Lindström har liksom styrelsen uppmärksammat att den påbjudna 
hastigheten 30 km/h inom området och 50 utanför inte alltid respekteras. 
Att hålla hastighetsbegränsningarna inom och utanför området betyder 
inte bara att risken för olyckor hålls nere utan också att kostnaderna för 
att hålla vägen åkbar minskar betydligt. 
Frågan om farthinder har varit uppe vid tidigare årsmöten, senast 2013. 
Styrelsen gick inte vidare med önskan då, eftersom vägsamfälligheten 
skulle bli av med det årliga bidraget för grusväg på ca 20 000. 
 
 
Med hänvisning till ovanstående föreslår styrelsen att: 
 

• stämman avslår motionen om farthinder 
 

• att medlemmarna idkar grannsamverkan och påpekar för 
fortkörarna att de ska sänka hastigheten 


